
                          Sverigedemokraterna I Vaggeryds Kommun  
 
 

Remissvar angående Simhall i Vaggeryd 
 

Vi förordar en ny byggnation av denna, då vi anser att vi måste höja statusen i 
våra idrottsanläggningar. Samt att renovera den gamla inte är ekonomiskt 
försvarbart 
Vad det lokaliseringen av denna, kan var bredvid AMES lokaler. Där nu Cittybill 
finns, då de ska flytta till nya lokaler 
Dess byggnader/område borde vara ett attraktivt för kommunen att köpa  
 
 
Jan-Erik Aronsson 
Gruppledare 
Sverigedemokraterna  
 Vaggeryds Kommun 
 
     
 
 

 


